

Shatin Pui Ying College

Admission Criteria, Weightings and Procedures for Secondary 1 Discretionary Places (2025-2026)

1. Each applicant may apply to not more than two secondary schools participating in the SSPA System, otherwise, all rights to a discretionary place will be forfeited.
2. The number of S1 discretionary places available in our school is **40**.
3. Selection of students will be based on the following criteria and weightings:
 - a. “Rank Order List” provided by the EDB and /or results in internal assessments (Primary 5 and Primary 6 First Term) 50%
 - b. The Applicant’s interview performance 40%
 - c. Others (including the applicant’s conduct, extra-curricular activities, services, awards, evidence of athletic or artistic achievements, language proficiency, etc.) 10%
4. Interviews will be held for **all** applicants on **8th March 2025 (Saturday)**. Candidates with outstanding performance in the first interview will be shortlisted for the second interview to be held on **15th March, 2025 (Saturday)**. Applicants will be notified of the details of the first round interview by mail, and the second round interview by email.
5. Successful applicants will be notified by phone and mail on **31st March 2025 (Monday)**.
6. An applicant who has submitted an application via the SSPA e-Platform should not submit a duplicate application in paper Application Form, and vice versa.
7. Regardless of whether the applications are submitted via the SSPA e-platform or in paper Application Form, the applications, once submitted, cannot be retrieved or cancelled, and no change can be made to the order of school preference.
8. All uploaded/submitted data will be used solely for the purpose of admission by our School and will not be used for any other purposes. After the admission process is completed, the data will be security disposed of.

沙田培英中學

中一自行分配學位收生準則、比重及程序 (2025-2026)

1. 按教育局規定，每名申請者只可以向不多於兩所參加中學學位分配辦法的中學提交申請。否則，其自行分配學位申請將會作廢。
2. 本校可供申請的中一自行分配學位數目為 **40**。
3. 本校將根據以下準則及比重收生：
 - a. 教育局提供之「申請學生成績次第名單」及／或校內成績 50%
 - b. 申請者之面試表現 40%
 - c. 其他：如申請者之操行、課外活動、校內及校外服務、獎項及任何能反映考生多元智能（包括音樂智能、運動智能、語文智能等）的資料 10%
4. 所有申請者均獲面試機會。第一輪面試將於 **2025年3月8日（星期六）** 進行。第一輪面試表現優異的學生將獲邀於 **3月15日（星期六）** 到校參與次輪面試。本校將以書面（首輪）、電郵（次輪）通知申請者有關面試安排。
5. 本校將於 **2025年3月31日（星期一）** 以電話及郵件通知每位正取學生。
6. 如申請者已透過「中一派位電子平台」遞交申請，請勿重複遞交紙本申請表，反之亦然。
7. 無論有關申請是透過「中一派位電子平台」或以紙本申請表遞交，申請一經遞交，便不可撤回、取消或更改選校次序。
8. 所有上載/遞交的資料只供本校收生使用，不作其他任何用途，並於收生程序完結後銷毀。